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Wat hebben we aan het 
einde van de bijeenkomst 
bereikt?  

Een helder beeld van het sportaccommodatiebeleid van de afgelopen jaren. 
De uitgangspunten van de verschillende nota's en raadsbesluiten zijn opnieuw 
onderstreept. We evalueren wat het beleid heeft opgeleverd en kijken vooruit 
welke stappen er nog te maken zijn. Daarbij kijken we ook naar de omvang 
van de investeringsreserve spreidingsbeleid buitensportaccommodaties en hoe 
deze ingezet kan worden.  

Vorm bijeenkomst Informatiebijeenkomst  

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De Raad 

Verloop voorgaande 
proces 

Bij de totstandkoming van de eerdere nota's zijn er diverse stadsrondes, 
raadsrondes en sportcafé's geweest om de besluitvorming te ondersteunen. In 
het kader van deze actualisatie van het sportaccommodatiebeleid, waartoe de 
raad opdracht heeft gegeven naar aanleiding van het Rekenkamer onderzoek, 
vindt de consultatieronde met het veld - zoals met de raad afgesproken - plaats 
in deze stadsronde. 

Inhoud  Er is de afgelopen jaren veel gebeurd in Maastricht op het gebied van de sport. 
Er zijn in de buitensport een aantal kwaliteitsparken gevormd waar meerdere 
verenigingen samen gebruik van maken. Er zijn in de binnensport in 
samenhang met de onderwijsontwikkeling diverse zaaldelen afgestoten en een 
aantal nieuwe gebouwd. Sinds een aantal jaren is Zwembad de Geusselt, en 
sinds kort is sporthal de Geusselt naast het Boulodrôme en het Universitair 
sportcentrum een van de de nieuwe iconen van de stad. In de wijken zijn vele 
buurtvoorzieningen gekomen, zoals een Cruyffcourt, Skatepark en Calisthenics 
toestellen. In deze actualisatie sportaccommodatiebeleid zijn het proces en de 
uitgangspunten voor deze ontwikkeling geschetst. De kernvragen die worden 
beantwoord: Hoe staan we er voor, wat moet er nog gebeuren en wat kan 
ieder hieraan bijdragen?! 

De avond vangt aan met een presentatie waarin geschetst wordt hoe we er als 
stad voor staan. Daarna worden de kernvragen besproken in discussietafels 
waarbij stad en raad met elkaar in gesprek kunnen. De ronde wordt afgesloten 
met een korte terugkoppeling over hetgeen de revue is gepasseerd. 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Zich te informeren 

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
stadsronde 

Ja, belangstellenden uit het sportveld. Het betreft zowel verenigingen als 
inwoners en private partijen uit Maastricht. 

Vervolgtraject Tijdens de raadsronde bespreekt de raad de actualisatie en bepaalt of zij kan 
instemmen met de voorgestelde inzet van de investeringsreserve 



 

 

 

 

 

 

spreidingsbeleid buitensportaccommodaties. Na vaststelling wordt het besluit 
over de reserve uitgevoerd. Tevens wordt met een afvaardiging van de raad 
een monitor ontworpen worden, die de raad de gelegenheid geeft het beleid op 
dit vlak de komende jaren te kunnen volgen. 

 


